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en handtekeningen van drie stemgerechtigde leden te worden overlegd.  

 

Alle leden hebben toegang tot de Algemene Ledenvergadering. Leden tot zestien 
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1. Opening  

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2021-2022. 

 

Datum 24 november 2022 plaats: Saenden kantine 

Afmeldingen zijn binnengekomen van:  

Stefan Heine, Siem Naber, Mark Kok, Jasper Nelen en Femke Schermer. 

 

1. Opening 

De voorzitter heet alle 37 aanwezig leden welkom.  

  

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2020-2021 

De notulen van de vorige Algemene Ledenvergadering worden goedgekeurd. 

Daarbij tekent Ron aan dat de gewijzigde statuten inmiddels door de notaris zijn 

bekrachtigd en bij de KvK zijn gedeponeerd.  

 

3. Jaarverslag besturen 

De voorzitter neemt de jaarverslagen van de besturen kort door en haalt daar 

een aantal highlights uit:  

- De huidige bestuursvorm is een goed werkend geheel- Rick Vet en Hans Glim 

zijn in april 2022 benoemd tot lid van verdienste. Dit in verband met hun 

jarenlange grote inzet voor de vereniging 

- Saenden zal definitief geen kunstgras krijgen, ook heeft de gemeente Zaanstad 

hier een aangepast beleid in omdat de infill van rubber granulaat per 2025 niet 

meer gemaakt mag worden en er een probleem in de vorm van microplastics is 

bijgekomen. 

- In verband met de verduurzaming is de hele kantine voorzien van LED-

verlichting 

- De lichtmasten op het A-veld zijn geplaatst 

- De elektrische installaties zijn gecontroleerd en akkoord bevonden conform 

SCIOS Scope 10. 

 - De vrijwilligers die maandag en donderdag en nog wat dagen tussendoor 

aanwezig zijn worden bedankt. 

- het 1e elftal is o.l.v. Rene Reijinga kampioen geworden en speelt nu in de 2e 

klasse 

- De dames werden getraind door Mozes Isaac en ze vonden 2 nieuwe sponsors, 

Café Het Laantje en Bruijn Installatiebedrijf.  

– Zij hadden het eind van het seizoen regelmatig niet genoeg dames om te 

voetballen en  moesten een beroep doen op anderen. 

 



 

4 
 

- De jeugdafdeling is onder leiding van het jeugdbestuur gegroeid naar 155 

jeugdleden. Zij kunnen rekenen op de hulp van vele ouders, leiders en trainers. 

Scheidsrechters werden geregeld door Mirella Peereboom en de kantinebezetting 

werd geregeld door Bianca Muilwijk. Het kamp was weer een groot succes, de 

kampcommissie bestond uit Mirella Peereboom, Vanessa Mooij en Anouk Kaskes. 

- De kantinecommissie is van start gegaan onder leiding van Corrie v.d. Beld en 

Bianca Muilwijk. Aan het eind van het seizoen is Tiny Vet, onze vaste inkoopster, 

ons ontvallen. Ron heeft die taak destijds tijdelijk opgepakt. Inmiddels heeft 

Anouk Kaskes deze taak op zich genomen. Zij hebben gedragsregels en overige 

instructies opgesteld die te vinden zijn in de map achter de bar. 

- Er zijn door Corona maar 3 maanden geklaverjast. Te zien is wel dat de 

opkomst steeds minder wordt 

- Het krantje wordt vanaf halverwege dit seizoen niet meer gedrukt daarvoor in 

de plaats kwam de digitale versie op de website. Ook via de club app is alles 

prima te vinden en is alle informatie over wedstrijden actueel. In de zomer heeft 

een migratie van de website plaatsgevonden. Vanaf het huidige seizoen wordt 

alleen nog een nieuwsbrief verzonden. Alles met betrekking tot de website het 

verzenden van de nieuwsbrief was in de vertrouwde handen van Jan en Marja 

Knaap. Er wordt een oproep aan de commissies gedaan om inhoud voor de 

website aan te dragen bij Jan en Marja. Jan en Marja hebben in het drukkershok 

het hele archief opgeslagen.  

- Het financieel verslag wordt kort toegelicht. De conclusie is dat wij de 

Coronatijd goed zijn doorgekomen. Dick van Nooij verzoekt wel om in volgende 

jaren naast de winst- en verliesrekening van het eind van het seizoen ook de 

winst- en verliesrekening van begin van het seizoen te maken. 

4. Kascommissie 

De kas is dit jaar gecontroleerd door Corrie van den Beld en Henny Vet, zij 

hebben decharge verleend aan de penningmeester. Beiden zitten 1 jaar in de 

kascommissie. Corry treedt af, zij wordt vervangen door Cock Sierhuis. Leo 

Brusche meldt zich als reserve.  

 

5. Jubilarissen 

De jubilarissen, Willem de Ruijter (60 jaar lid) en Johan Greuter (50 jaar lid) 

kregen de bij het jubileum horende standaardje en bloemen uitgereikt. Mark Kok 

en Jasper Nelen (beiden 25 jaar lid) waren niet aanwezig. Aan hen wordt de 

standaard op een ander moment uitgereikt. Siem Naber kon wegens ziekte niet 

aanwezig zijn. Corrie vd Beld en Irma Borst hebben hem zijn aandenken aan het 

jubileum in het revalidatiehotel uitgereikt.  

 

Ron Rijkers ( 40 jaar lid) krijgt zijn standaardje uitgereikt door Rob Vet. Mede 

omdat dit zijn laatste vergadering als voorzitter is wordt Ron naast zijn huldiging 

bedankt voor zijn jarenlange inzet voor de vereniging. Voor deze inzet is hij in 

2000 al uitgeroepen tot lid van verdienste en in 2010 tot Erelid. In 2012 is hij 
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voorzitter geworden. Onder zijn leiding is veel bereikt binnen de vereniging 

zoals: 

- verlichting op beide velden 

- wij hebben verduurzaamd door over te gaan op LED-verlichting en het plaatsen 

van zonnepanelen 

- Ron heeft veel tijd en energie gestoken aan de wijzigingen m.b.t de 

spoorovergang en de daarmee gepaard gaande weg langs het B-veld 

- Hij was voorzitter tijdens de lastige coronatijd, waarbij allerlei maatregelen 

moesten worden getroffen, competities werden stil gelegd etc.  

- Laten we vooral zijn inzet om subsidies bij de diverse instanties te verkrijgen 

niet vergeten. 

Naast al deze voorzitterstaken was hij niet te beroerd om een kantinedienst of 

bestuursdienst te draaien, en alles m.b.t. elektrotechniek voor zijn rekening te 

nemen etc. etc. etc. 

Ron bedankt! 

6. Bestuurswisselingen 

Er zijn de volgende wijzigingen: 

- Ron Rijkers als voorzitter. De nieuw voorzitter is Sjors Araujo Serrano, hij heeft 

de voorzittershamer letterlijk overgedragen gekregen.. 

- Ron Rijkers treedt toe tot het bestuur als bestuurslid Algemene Zaken 

- KeesJan Fijma (penningmeester) hij wordt opgevolgd door Olivier Venema (1e 

penningmeester) 

- Stanley Louhatapessy treedt toe tot het bestuur als 3e penningmeester.  

- Tom Jansen is wegens omstandigheden gestopt als commissielid 

voetbaltechnische zaken, dit wordt overgenomen door Melvin Bruijn 

 

7. Pauze 

Het bekende “rondje van Van Broekhoven” werd in de pauze genuttigd.  

 

8. Visie nieuwe voorzitter 

Sjors vertelt dat hij zo’n 25 jaar geleden via vrienden bij Saenden terecht is 

gekomen. Het viel hem meteen op dat Saenden een familieclub is waar een 

goede en gezellige sfeer hangt. Nu ruim 25 jaar later ervaart hij dit nog steeds. 

Zijn missie is om deze sfeer binnen de vereniging te behouden omdat dat het 

gene is wat ons bindt. Daarnaast is hij er trots op dat wij in de 2e klasse spelen, 

het hoogst in de geschiedenis van de club. Zijn ambitie is om dit sportieve niveau 

te behouden zonder dat het ten koste gaat van de sfeer. Hij vindt het een goed 

teken dat de kantine naast de weekenden ook op de donderdagavonden na de 

training goed gevuld is. Hij vraagt daarmee ook om applaus voor de vele 

vrijwilligers en sponsors die dit alles mogelijk maken. 

Daarnaast roemt hij het goede resultaat van de onlangs afgesloten “Grote 

Clubactie” voor het eerst in de geschiedenis zijn meer dan 2000 loten verkocht. 

De aanjager hiervan is Hans Glim.  
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9. Wijziging contributiestelsel 

Er is een nieuw contributiestelsel opgezet Waar wij voorheen nog werkte met de 

categorieën pupillen, junioren en senioren wordt de contributie nu gerelateerd 

aan de leeftijd van de voetballers. Het stelsel met de bedragen die behoren bij 

iedere leeftijdsgroep is in de vergadering uitgedeeld. De vergadering is akkoord 

gegaan met deze wijziging.  

 

10. Rondvraag 

- Leonora Vlek vraagt zich naar aanleiding van opmerkingen af waar de 

hoeveelheid was die Saenden te verwerken heeft vandaan komt.  

 

Antwoord: Aangegeven wordt dat met name voor selectie elftallen de tenues 

worden gewassen. Ook als teams een reserveshirt moeten dragen in geval de 

tegenstander dezelfde kleurstelling van het tenue heeft als wij, ook deze shirts 

worden door de club gewassen. Daar komen ongeveer 200 trainingshemdjes per 

week bij en een grote hoeveelheid handdoeken/theedoeken/vaatdoeken etc.  

- Vanessa Mooij vraagt of het tijdstip van incasso van de contributie voortaan 

iets eerder kan. Nu komt de incasso nagenoeg gelijk met dure feestmaanden.  

Antwoord: Olivier Venema verklaart dat de vertraging dit jaar is opgelopen door 

de bestuurswissel maar dat de intentie is dat de contributie volgend jaar eerder 

wordt geïncasseerd.  

- Fred Kniestedt vraagt of er een speciale parkeerplaats voor scooters kan 

komen. Op drukke zondagen kun je door de hoeveelheid scooters geen fiets 

meer stallen.  

Antwoord: Aangegeven wordt dat hier in het bestuur al over wordt nagedacht, 

temeer ook omdat scooterbestuurders het complex op komen rijden in plaats van 

lopen. Dit brengt naast parkeerproblemen ook gevaren voor de jongste jeugd 

met zich mee.  

- Leo Brusche vraagt wanneer de nieuwe tenues voor de veteranen worden 

geleverd.  

Antwoord: Volgens Rob duurt dit nog ongeveer 2 weken.  

- Hans Glim vraagt of de trainers/spelers die donderdags als laatste trainen, alle 

trainingsdoelen willen verwijderen. Zij zijn met een groot aantal leden waardoor 

het een kleine moeite is. Als het niet gebeurt moet de jeugdcommissie dit met 

een beperkte bezetting doen. 

11. Sluiting 

De vergadering wordt afgesloten en er is tijd voor een gezellig samenzijn. 
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3. Jaarverslag besturen 

a) Secretaris 

 

Het aantal leden bij aanvang van het seizoen 2022/2023 was als volgt verdeeld: 

Jeugd:   155 (zie voor verdeling jeugdverslag) 

Dames:   30 

Senioren:    124 
Niet spelende leden:  64 
Donateurs:   28 

 

Het bestuur 
Seizoen 2022-2023 bestond het bestuur van RKVV Saenden uit de volgende 

personen: 

 

Sjors Araujo Serrano   Voorzitter (herkiesbaar) 
Irma Borst    Secretaris (herkiesbaar) 

Olivier Venema    1e. penningmeester(herkiesbaar) 
Chiel Nooij     2e. penningmeester (herkiesbaar) 
Stanley Louhatapessy  3e penningmeester (herkiesbaar) 

Rob Vet      Gebouwen en onderhoud (herkiesbaar) 
Ron Rijkers    Algemene Zaken (herkiesbaar) 

 

Ter ondersteuning van het bestuur fungeerden onderstaande personen als hoofd 

van de betreffende commissie: 

Kantine   Anouk Kaskes 
Ledenadministratie  Ineke Sierhuis 

Terreinen en opstallen  Erik Vonk/Ron Rijkers 
Wedstrijdsecretaris  Dennis Hollander 
Reclame     Rob Vet/Erik van Heusden 

Media    Jan en Marja Knaap 
Voetbaltechn. zaken Melvin Bruijn 

Jeugdcommissie  Rick Vet 
Damescommissie  Suzanne Nelen/Eric Vonk 
 

 
Het Dagelijks Bestuur vergaderde eens per 3 weken en eens per 6 weken werd 

vergaderd met de diverse commissies. 

Aan het begin van het seizoen is Mirella van Drunick als 

vertrouwenscontactpersoon afgetreden. Er zijn 2 nieuwe 

vertrouwenscontactpersonen benoemd, te weten Onno van Gils en Linda Jonker. 

Alle bestuursleden zijn in het bezit van een Verklaring Omtrent Gedrag. Dit geldt 

ook voor leden die op enigerlei wijze activiteiten met jeugdleden ondernemen. 
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Als zij bij aanvang van hun activiteiten nog niet in het bezit zijn van een VOG, 

ziet de vereniging er op toe dat die zo spoedig mogelijk wordt aangevraagd. 

 

b) Onderhoud en Opstallen 

 

Het onderhoud aan de velden en opstallen is een continu proces. Een klus die 

door het grote aantal vrijwilligers te doen is en die het mogelijk maken om alles 
zo optimaal mogelijk te hebben als de bal gaat rollen.  
Wel hebben we in toenemende mate te maken met de veranderingen in het 

klimaat (drogere, hetere zomers en nattere winters met grote hoeveelheden 
neerslag in korte tijd) en zal er op afzienbare tijd overgegaan moeten worden op 

het beheren van alles, zonder gebruikmaking van chemische middelen en fossiele 
brandstoffen. Dat wij ons hierop voorbereiden mag duidelijk zijn. Zo is er 
bijvoorbeeld flink geïnvesteerd in het aanbrengen van extra drainage en 

dieptebemaling. Daar wordt nog steeds op ingezet.  
De belijning wordt gerobotiseerd uitgevoerd. Dat ziet er strak uit al is de 

zichtbaarheid na een aantal maaibeurten een punt van aandacht.   
Om de kosten voor deze manier van belijnen binnen de perken te houden wordt 

door onszelf ook belijning aangebracht.  
Wat nog ons steeds zorgen baart is de belasting van de wedstrijdvelden met 
trainen en wedstrijden. Het is vrijwel definitief dat Saenden geen kunstgras gaat 

krijgen. Dit doordat de aanwezigheid van zgn. microplastics een steeds groter 
wordend probleem vormt, zeker in velden die in een Natura 2000 omgeving 

liggen. Dit nog los van de problemen met de diverse soorten in-fills van 
kunstgrasvelden (rubber of kurk).  
Kleinere groepen worden vriendelijk doch dringend verzocht om hun trainingen 

op het prutje te houden om de velden te sparen. Het prutje is een van de betere 
stukjes gras van Saenden aan het worden en de naam doet gelukkig geen eer 

aan de staat van het veld, integendeel.   
Daarom moeten ook trainers en begeleiders kijken hoe zij de velden belasten. 
Denk dus mee met de terreindienst en overleg bij twijfels.   

Op de maandag hebben de velden extra de aandacht. Vooral na het spelen van 
wedstrijden worden alle gaten weer door de terreinploeg geëgaliseerd.   

Een duivelse klus.  
Rest mij ook de aandacht te vestigen op het beheer van de dieren op en vooral 
in onze velden (denk hierbij aan mollen, ganzen en hazen) te vestigen. Een 

doorlopend punt van aandacht.   
Ook het schoonhouden van de kleedkamers en sanitair blijft een klus apart, denk 

daar ook zelf eens aan als de deur dichtgetrokken wordt.   
Er zijn nog steeds lieden die het uitkloppen van schoenen tegen de witte muren 
normaal vinden. Dat moeten ze thuis eens gaan proberen, kijken hoe de 

medebewoners daarop reageren. Toch komt iedereen uiteindelijk in een schone 
kleedkamer terecht.  

Gelet op dit hele verhaal rest ook dit keer mij een geweldig dankwoord uit te 
spreken voor al die vrijwilligers die doordeweeks de schouders eronder zetten.  
Wil je er ook bij horen? Meld je aan, geheid dat het voldoening geeft.  

  
Erik Vonk en Ron Rijkers  
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De werkersploeg ( Door Rob Vet) 

Elk jaar weer veel bewondering voor deze ploeg die weer of geen weer op de 

club zijn om alles weer op te ruimen. U zou eigenlijk eens op  maandagmorgen 

moeten kijken op het complex om te zien wat er allemaal gebeurt. 12 toiletten, 8 

kleedkamers, kantine, buitenbar, binnenbar, alle glazen afwassen, tribune, 

bestuurskamer. Daarnaast de was van minstens 3 elftallen, trainingshesjes, 

gedragen reserveshirts en gebruikte handdoeken/theedoeken etc. Voorts wordt 

de drankenkast en de snoepkast wekelijks aangevuld en de voorraad besteld. 

Vergeet de werkzaamheden buiten op het terrein niet; rollen, maaien, 

aantrappen van de velden. Het onkruid naast de velden, tussen de tegels wordt 

verwijderd en de slootkanten worden gestreamd, regen of geen regen. Daarnaast 

het verzamelen van achtergebleven ballen in de sloten, op het spoor en soms 

gewoon op het veld. Ik weet zeker dat ik wat vergeten ben want er is nog 

zoveel. Want wat denkt u van het onderhoud van de gebouwen, opstallen, 

groenvoorzieningen, gereedschappen etc.  

De meeste werkzaamheden worden geheel belangeloos op de maandag verricht 

door een ploeg van gemiddeld 6 vrouwen en 12 mannen.  De gemiddelde leeftijd 

van deze groep ligt op 75 jaar, ik heb heel veel waardering voor die mensen die 

er iedere keer weer staan. 

Ook op de donderdag is een deel van de mannen aanwezig. Naast die 2 dagen 

zijn er ook nog mannen/vrouwen die nog een aantal dagen tussendoor aanwezig 

zijn. Bijvoorbeeld omdat het gras meerdere keren per week gemaaid moet 

worden en daarna de lijnen moeten worden getrokken of omdat er 

spoedonderhoud moet worden gepleegd etc. etc.  

Onze vereniging zou zonder deze vaste ploeg met werkers niet kunnen bestaan, 

dan zouden de kosten de pan uitrijzen. Het is daarom ook dat wij in december 

vorig jaar als blijk van waardering een gezellige middag hebben georganiseerd 

waarin wij met alle vaste werkers van de werkersploeg onder het genot van een 

hapje en een drankje zijn gaan vlotbruggen. Een middag die door allen werd 

gewaardeerd.   

Rob 

c) Voetbaltechnische zaken 

 

In de zomer van 2022 is de afdeling technische zaken overgedragen van Tom 

Jansen naar Melvin Bruijn.  

Tijdens het seizoen 2021-2022 is besloten om te stoppen met onze trainer Rene 

Reijinga. Vanaf augustus 2022 is daarom Guillaume Groot de hoofdtrainer van 

onze selectie geworden. 

Guillaume werd tijdens de trainingen ondersteund door Randy Ollebek die de 

trainingen van het 2e elftal voor zijn rekening nam. De elftalleiders waren voor 

het 2e elftal Ronald Hofman en voor het 1e elftal Arjan van Vliet en Chris Ilonga.  
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Het 1e elftal heeft de doelstelling onder Guillaume weten te realiseren; 

lijfsbehoud in de 2e klasse. Dit heeft echter nog wel wat voeten in de aarde 

gehad, want hier moest nacompetitie aan te pas komen. De 3 wedstrijden in de 

nacompetitie werden allen gewonnen, waarvan de laatste op basis van 

strafschoppen. Dit betekende handhaving in de 2e klasse. 

Het 2e elftal stonden een hele tijd in de competitie bovenaan maar zijn 

uiteindelijk als 2e geëindigd. Door herstructurering van de KNVB kregen zij de 

mogelijkheid voorgelegd om toch te promoveren naar de 1e klasse reserve. Deze 

kans hebben zij aangegrepen en komen derhalve dit seizoen uit in de 1e klasse. 

Omdat het gewenste resultaat in de loop van het seizoen uitbleef heeft Guillaume 

in januari besloten om voor het huidige seizoen zijn contract niet te verlengen.  

In maart 2023 is voor het seizoen 2023-2024 een contract aangegaan met Ebel 

Hoekstra, een oude bekende.  

De selectie is in januari als vanouds met een grote groep op trainingskamp 

geweest in Spanje.  

Aan het eind van het seizoen zijn Allyne de Wit en Arjan van Vliet toegetreden 

als lid van de technische commissie.  

Vanuit de selectie bedanken wij iedereen voor de wekelijkse support. 

Melvin 

 

d) Damesafdeling 

 

Vrouwen 1 

Het nieuwe seizoen was weer gestart onder leiding van Mozes Isaac, zijn derde 

seizoen bij de Saenden dames. Het seizoen werd fris en fruitig begonnen met 

onder andere nieuwe tenues, al lieten deze zich toch nog een tijdje op zich 

wachten. Er waren een aantal nieuwe meiden bijgekomen, maar ook een aantal 

gestopt of tijdelijk niet aanwezig in verband met blessures/zwangerschap. 

Hierdoor ontstond er een nieuw probleem, de dames moesten verder zonder 

keeper. Dit zorgde ervoor dat we een schema moesten opstellen om de dames 

om en om op doel te laten staan, zodat iedereen een keer aan de beurt kwam. 

Dit viel niet bij iedereen even goed en er werd hier en daar vaak over 

gemopperd. We hebben ook een aantal meiden, waaronder een keeper, van 

MO20 gevraagd om bij ons te komen invallen. Ze hebben regelmatig bij ons 

ingevallen, vooral de keepster (waarvoor veel dank!!). 

 

We trainden elke dinsdag en donderdag van 20:00-21:30, op het B-veld. Indien 

het A-veld te slecht was om op te trainen, moesten Saenden 2 en de dames om 

en om plaats maken voor Saenden 1. Hierdoor konden we goed trainen op een 

groot veld en andere oefeningen doen die we op het prutje niet konden 

uitvoeren. In januari 2023 hadden we het jaarlijkse weekendje weg naar het 
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Duinrell Wintercup voetbaltoernooi, georganiseerd door Isabella en Carmen. Dit 

was een groot succes!! Ook waren we weer in grote getalen aanwezig op alle 

Saendenfeestjes.  

 

Voetballend gezien was het een wisselvallig seizoen, hele goede wedstrijden 

werden afgewisseld met behoorlijk slechte wedstrijden en er zat vaak weinig 

tussenin. Halverwege het seizoen stonden we wel bij de 1e zes teams, waardoor 

we in de 4e klasse bleven tot het einde van het seizoen. We konden nog net 

aanhaken bij de middenmoot en zijn daar het seizoen ook geëindigd. 

 

Het gemopper onderling werd gedurende het seizoen wel steeds meer, er waren 

meer irritaties in het veld en buitenom. Dit uitte zich ook naar Mozes toe, we 

kregen steeds vaker een grote mond naar hem toe en accepteerden niet veel van 

hem als coach. We hebben meerdere keren met elkaar gezeten, hoe we dit nou 

het beste konden oplossen en de sfeer leuker konden maken en werden er ook 

afspraken gemaakt om dit vorm te geven. Mozes heeft tegen het einde van het 

seizoen aan het damesbestuur en het team laten weten dat hij ging stoppen als 

trainer van de Saenden dames.  

 

Na het bericht van Mozes moest er geschakeld worden om een nieuwe 

trainer/coach te vinden. Hier waren enkele geschikte kandidaten voor gevonden 

en na de eerste gesprekken werden er stappen gezet om de samenwerking aan 

te gaan. Helaas hebben verschillende redenen, waaronder de onrust in de groep 

en het niet kunnen combineren met werk, parten gespeeld. Waardoor in de 

zomer verder gezocht moest worden naar een trainer/coach. 

 

De onrust binnen de groep door enkele vervelende gebeurtenissen in het team 

en de houding naar Mozes toe, heeft ervoor gezorgd dat er flinke discussies 

gevoerd moesten worden tussen het hoofdbestuur en het damesbestuur. 

Hierdoor hebben beide besturen een aantal vervelende beslissingen moeten 

nemen. Hierover lag de communicatie en uitvoering niet altijd op een lijn en dat 

heeft een behoorlijke uitwerking gehad op het teamgevoel bij de dames die 

uiteindelijk zijn overgebleven.  

 

Door het wegvallen van een aantal leden van het damesbestuur is dit 

gereorganiseerd en is de samenstelling veranderd. Het damesbestuur bestaat nu 

uit Shona van Assema (voorzitter), Eric Vonk (voorzitter), Tessa van Deijzen 

(activiteiten commissie) en Maaike van Heusden (Secretaris). 

Bij het damesbestuur hebben we afscheid genomen van Femke Schermer, Jorien 

de Boer, Lisa Fijma, Elena Tanahatoe, Mozes Izaac en Suzanne Nelen. Wij 

danken alle vertrokken bestuursleden voor hun tomeloze inzet en de fijne 

samenwerking. 

 

Vrouwen 30+1 

Voor seizoen 2022-2023 hadden wij op papier meer dan genoeg dames, alleen 

blijkt de theorie vaak nog wel te verschillen van de praktijk, ook al wordt er 

slechts om de week gevoetbald op de vrijdagavond. Desalniettemin hebben de 
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dames weer een leuk seizoen gedraaid en zijn keurig in de middenmoot 

geëindigd. Qua gezelligheid zijn ze wel weer kampioen geworden, de 3e helft 

werd zelden tot nooit verloren.  

 

Er is in de loop van het seizoen gebleken dat bij thuiswedstrijden de 

kantinedienst niet helemaal goed geïnformeerd was over de eindtijd van de 

dienst op de vrijdagavond. Vaak vertrok de kantinedienst alweer na het 1e 

drankje. Mede daarom is besloten om de kantinedienst zelf op te vangen vanaf 

seizoen 2023-2024. 

 

Tot slot namens beide teams weer veeeeel dank voor alle hulp en inzet van alle 

vrijwilligers! Schone kleedkamers, gewassen en gevouwen tenues, gemaaide 

velden, mooie witte lijnen en nog ál die andere zichtbare en minder zichtbare 

grote en kleine klusjes. Heel veel dank voor alle bevlogen vrijwilligers die het dit 

seizoen voor ons weer mogelijk hebben gemaakt om bij Saenden te spelen!  

 

Met vriendelijke groet, namens de teams en damesbestuur 

 
 

e) Jeugdafdeling 

 

Jaarverslag Jeugdbestuur 2022-2023 

Het jeugdbestuur bestond in het seizoen 2022-2023 uit: 

Rick Vet    voorzitter 

Hans Glim    secretariaat/wedstrijdzaken 

Vanessa Mooy   activiteiten/PR/overige 

Mirella Peereboom   activiteiten/overige 

Leo Brusche    scheidsrechterszaken 

Bianca Muilwijk   kantinediensten/overig 

Onno van Gils/Linda Jonker vertrouwenscontactpersonen  

 

Het seizoen 2022-2023 in vogelvlucht 

 • Tijdens de Open Dag is het druk en mogen we een aantal nieuwe leden 

begroeten.  

• Het jeugdbestuur had wederom een nieuwe groep trainers weten aan te stellen. 

Voor de o13 t/m o19 beginnen we nu langzamerhand wel een vastere groep 

trainers te krijgen. Voor de Mini’s, o8, o9, o11 en o12 groepen stond een 

fantastische groep voetbalvaders/opa’s te training te verzorgen.  
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• Het Sinterklaasfeest was weer een groot succes;  

• Het Saendenkamp vond dit jaar plaats op een groepsaccommodatie in Loon op 

Zand. Het was de grootste groep waar we ooit mee weg zijn geweest. Het was 

heel erg geslaagd; 

• Verschillende teams deden mee met toernooien. Het lijkt wel of de animo bij de 

oudere teams afneemt hiervoor; 

• Het Mini Hussel toernooi was ook weer erg geslaagd; 

• Naast de voetbalactiviteiten wordt er gemiddeld elke maand wel een activiteit 

naast het voetbal georganiseerd. Bingo, viswedstrijd, The Beach etc.; 

Samenstelling jeugd 

De jeugdafdeling van Saenden telde dit seizoen bij de start ongeveer 155 leden. 

Gedurende het seizoen komen er nog een aantal jongens en meisjes bij, 

waardoor we het seizoen met bijna 180 jeugdleden eindigen. De jeugd werd dit 

seizoen weer enthousiast begeleid door hun coaches en trainers. Tijdens de 

wedstrijden werden zij aangemoedigd door een grote schare fans. Ook de 

trainingen werden veelvuldig bezocht. Naast wedstrijden en trainingen hielpen 

veel ouders mee met de activiteiten die in de loop van het seizoen werden 

georganiseerd. Deze belangeloze inzet waarderen wij bijzonder.  

 

 

Aantal jeugdleden:  

‘18-‘19 ‘19-‘20 ‘20-‘21 ‘21-‘22 ‘22-‘23 

O19-O18 junioren xx  xx  14  17  15 

O17-O16 junioren  16  16  25  42  58 

O15-O14 junioren 15  39  40  28  42 

O13-O12 pupillen 33  31  21  36  25 

O11-O10 pupillen 25  24  20  10  14 

O9-O8 pupillen 22  13  9  15  16 

Mini’s   9  6  9  7  8 

Totaal   120  129  138  155  178 
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Veranderingen spelregels en competities 
 

Op 4 September 2022 begonnen we de nieuwe competities met bekerwedstrijden 
bij de Jo juniorenteams en de Jo13, de 1e fase van de pupillen en bij de Mo 

juniorenteams.  
Sommige met nieuwe spelregels en de Mo met een hele nieuwe competitie opzet.  
Voor de pupillen veranderde niets t.o.v. van vorig seizoen, maar over het niet 

doorkrijgen van alle uitslagen, waren zowel onze teams als de meeste 
tegenstanders niet blij. Daar willen ze eind van het seizoen ook strijden om een 

kampioenschap. Omdat het achteraf duidelijk werd dat niet altijd de juiste 
uitslagen ingevoerd werden, waren er teams die in een vervolgfase te laag 
werden ingedeeld. Wat dus wedstrijden met te grote uitslagen betekende. Iets 

waar geen enkel team baat bij heeft. De o13 teams moeten vanaf nu ook 
indribbelen of intrappen bij een spelhervatting, uitbal of corner. De pilot van 

vorig seizoen is nu vaste regel geworden. Gelijk aan de wedstrijden op halve en 
kwart veldjes. 
De junioren Jo teams, ook de jo13, speelden nu eerst 6 beker/comp. 

Wedstrijden. En van de Jo13 t/m Jo19 mogen alle teams een zgn. “baaldag” 
opnemen t/m het weekend van 2/3 maart. Mits dit tijdig, wordt aangevraagd, 

voor de dinsdag 12:00uur voor de wedstrijd dag. 
 
De Mo junioren teams hebben geen bekerwedstrijden meer, maar een 

eindtoernooi. Vanaf dit seizoen speelden de Mo teams maar liefst 27 wedstrijden, 
elke vakantie was het raak, maar inhaaldagen waren er bijna niet, zeker niet op 

zaterdagen. Maar wel elke vakantie was er minimaal 1 speelronde.  Bovendien 
mochten de Mo teams nu, als dat op de dinsdagmiddag voor de speeldag was 
aangevraagd, 9*9 spelen als ze 12 of minder speelsters hadden op de 

wedstrijddag. Het speelveld word hier ook op aangepast. Maar de tegenstander 
mocht dan “gewoon” met 7 wissels spelen. Van een eerlijke strijd is dan 

natuurlijk geen sprake.  
Maar ook de complete teams hadden hier grote moeite mee, met deze opzet.  
Het eindtoernooi daar zaten niet vele teams op te wachten. Vanwege het drukke 

programma, vele, soms ook hele zware, blessures waren ze er wel even klaar 
mee.   

Nog een nadeel van het overvolle programma, toernooien waar ons Mo teams 
jaarlijks aan mee deden konden i.v.m. het drukke wedstrijd programma van de 

Mo teams geen doorgang vinden. 
Vrijwel iedereen verlangt terug naar een programma dat gelijkt loopt met de 
jongensteams. helaas is dit niet terug te vinden op de speeldagen kalender van 

het seizoen 2023-2024. Dat lijkt wel  en copy van dit seizoen.   
 

Bovendien geeft dat een hoop gedoe in gezinnen waar zowel jongens als meiden 
voetballen.  En het aantal, ook echt zware, blessures van afgelopen jaar kwamen 
niet echt uit de lucht vallen. Het programma was gewoon te vol. Al sloten de 

Mo20-1 en Jo18-2 het seizoen wel af in juni met een kampioenschap. 
 

 Teams najaar seizoen 2022-2023 
  
In het najaar, 1e en 2e fase, zijn we gestart met de volgende pupillen teams: 

JO8-1, J09-1, JO10-1, JO12-1 en JO13-1 



 

15 
 

En met de volgende JO junioren teams: 
JO14-1, JO15-1, JO17-1, JO17-2 en JO18-2 

En met de volgende Mo junioren teams: 
MO15-1, MO17-1 en Mo17-2. 

En uiteraard elke zaterdag de minitraining. Op 8 oktober hadden de kinderen die 
er klaar voor waren hun 1e Mini Champions League bij Saenden, en later dit 
najaar ook nog bij SVA en Sporting Krommenie, beiden op een zondag.  

 
Ook hadden we voor het eerst sinds jaren weer een zaterdag team, zaterdag2. 

Dit bestond vooral oud jeugdspelers waar (nog) geen team voor was, aangevuld 
met enkele spelers van de zondag.  
 

Het voorjaar 3e fase en ook nog een 4e fase bij de pupillen: 
 

14 teams op de zaterdag, vanaf de start van de 3e fase hadden we er nog een 
nieuw pupillenteam bij namelijk de Jo10-2.  
De competitie werd voortgezet vanaf 14 januari voor de pupillen 

Gevolgd door de overige teams op 21 januari.  
Helaas werden de 2 teams die door waren in de beker, deze dag uitgeschakeld. 

 
Al op 14 januari hadden de mini’s hun 4e MCL bij VVA, Assendelft.  
En op 19 feb was dit bij Westzaan. En op 1 maart begon de 2e serie en deze was 

traditioneel weer bij Saenden, gevolgd door maandelijks bij 1 van de ander 4 
clubs. 

 
Het was een lang seizoen  vanwege verschillende programma’s van de pupillen, 
Jo junioren en Mo junioren. En de overvolle speeldagen kalender maakte alles er 

niet eenvoudiger op. Hierdoor waren dit seizoen extreem veel wedstrijden en 
door-de-weekse inhaalwedstrijden of inhalen in vakantie tijd. Maar erger is nog 

dat ondanks de vele blessures en knelpunten die er dit seizoen waren, en echt 
niet alleen bij Saenden! Dat we ons op moeten maken voor weer zo’n vol gepropt 
seizoen.  

Tenzij de KNVB tot inkeer komt en de kalender alsnog aan gaat passen. 
 

Het seizoen werd op 3 juni feestelijk met het minihussel afgesloten door de 
jongste jeugd, een mooie dag die nog meer glans kreeg i.v.m. het behalen van 

het kampioenschap door de Jo17-2 en Mo17-1 later deze dag. Die werd 
afgesloten met een geslaagde feestavond. 
 

Trainers 

Een altijd terugkerende zorg is het invullen van de trainers. Uiteindelijk is het 

ons weer gelukt om een mooi team samen te stellen. Alle trainers, enorm 

bedankt voor jullie inzet. Een speciaal woord van dank aan hen die bereid waren 

om af en toe in te vallen als er een trainer niet kon. 

Jeugdtrainers: 

O13, O15, O17, O19: Ronald Hofman, Leo Brusche, Amber Kerssens, Luuk 

van Dijk, Damian Aalders, Maik Pasveer, Sem Hofman, Joyce Hofman, Christiaan 

Llonga, Minggus Louhatapessy. 
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Mini, O8, O9, O10, O11, O12 en O13-pupillen: Ray Addal, Rick Vet, Rob Vreeken, 

Sjaak van Muilwijk, Jeff Phiri, Nassim Ghanfari, Maurice Doets, Eric Vonk, Faas 

Vredenburg, Marc Meeuwissen. 

Jeugdleiders: 

JO18 - Peter Binke & partners; JO17-1 Minggus Louhatapessy; JO17-2 Hayo 

Binke & partners; JO15-1 Tino Vredenburg & Bert Smit; JO14 Rick Vet; JO13 

Ngozi & Jeffe Phiri; JO12 Erik Butter; JO10-1 Maurice Doets; JO10-2 Marcel 

Wilkers; JO9 Bas vd Heijden & partners; JO8 verschillende ouders; MO17-1 

Vanessa Mooy & Ferry van Breukelen; MO17-2 Ed Kuyper & Lex Brakenhoff; 

MO15-1 Jose Poyato. 

Scheidsrechters 

De scheidsrechters werden in grote mate door Leo Brusche geregeld met 

ondersteuning van de rest van het jeugdbestuur.  

Kantinecommissie 

De kantinediensten werden dit jaar geregeld door Bianca Muilwijk. Over het 

algemeen verliep de organisatie en uitvoering van de kantinediensten bij de 

jeugd soepel. Ouders zien de noodzaak van een goede barbezetting in en bijna 

niemand heeft zijn/haar dienst verzuimd. Alle ouders die hun bardienst hebben 

gedraaid, bedankt voor jullie inzet en betrokkenheid bij de jeugd van Saenden. 

Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie is in handen van Vanessa, Anouk en Mirella. Er is echter 

een goed netwerk van behulpzame ouders waar we op terug kunnen vallen. 

Kampcommissie 

De kampcommissie wordt gevormd door Mirella Peereboom, Anouk Kaskes en 

Vanessa Mooy.  

Namens het jeugdbestuur iedereen enorm bedankt voor jullie inzet. 

Rick Vet 

 

f) Kantinecommissie 

 

Leden: Bianca Muilwijk, Amber Muilwijk, Karin Doets en Anouk Kaskes-Vet  

Toegetreden: Karin Doets 

Afgetreden: Hans Glim, Corrie van den Beld en Bas de Jong 

Er heeft een aantal wisselingen plaatsgevonden in de Kantinecommissie, daarom 

hebben wij opnieuw de rol en bevoegdheden opgesteld. Van hieruit zullen wij in 

2023/2024 verder gaan werken.  
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De keuken heeft een metamorfose ondergaan en ziet er weer prachtig uit. Onze 

dank gaat uit naar de verschillende sponsors die dit weer mogelijk hebben 

gemaakt.  

Na de zomervakantie zijn de prijzen in de kantine na akkoord van het Dagelijks 

Bestuur aangepast.  

Voor de inkoop is een procedure Inkoop geschreven en verspreid aan een aantal 

mensen binnen de vereniging. De voorraad wordt op maandag geïnventariseerd 

en besteld bij twee leveranciers, de bestelling wordt op donderdag afgeleverd.  

Vorig jaar zijn we gestart met de bestelling van Kerstpakketten via onze 

Horecaleverancier, Saenden ontvangt van iedere bestelling 20% van de 

opbrengst. Hiermee is eind 2022 al een mooi bedrag opgehaald. Dit jaar bieden 

wij weer deze mogelijkheid via de link https://saenden.e-ditional.nl/   

De kantinediensten blijven een punt van aandacht. Het is nog steeds niet voor 

iedereen vanzelfsprekend dat wanneer men lid is van een vereniging daar iets 

tegenover staat in de vorm van kantinedienst of iets anders. De 

kantinecommissie is bezig met een nieuwe opzet, waardoor het voor iedereen 

hopelijk makkelijker gaat worden. Wij verwachten hier in 2024 mee te starten, 

binnenkort meer informatie hierover. De kantinecommissie is verantwoordelijk 

voor de instructie aan de kantinemedewerkers, een map met instructies ligt 

achter de bar, lees deze door wanneer u kantinedienst heeft.  

De commissie is nog bezig met de mogelijke aanschaf van een nieuw 

kassasysteem en een nieuwe snoepautomaat. Hiervoor wordt eerst een 

Programma van Eisen opgesteld en vervolgens offertes aangevraagd.  

Merkt u iets op of heeft u nieuwe ideeën, mail het naar 

kantinecommissie@saenden.nl. 

De kantinecommissie 

 

g) Klaverjascommissie 

 

Vorig seizoen hebben wij in de maanden september tot en met december 

geklaverjast. Op 23 december 2022 hebben wij voor de laatste keer de 

klaverjasavond in de kantine georganiseerd. De klaverjascommissie heeft in 

2009 het stokje overgenomen van Peter Koper. In die tijd waren er regelmatig 7 

tafels, soms zelfs 8. In de loop der tijd was het aantal vaste klaverjassers 

drastisch verminderd. Enerzijds omdat mensen er simpelweg “geen zin” meer in 

hebben, anderzijds komt er geen nieuwe aanvoer van de jongeren. Klaverjassen 

is geen kaartspel  dat door de jeugd wordt gespeeld. De laatste jaren was het 

wel vaker “kwakkelen” met het aantal deelnemers. Vorig jaar was 4 tafels ons 

dieptepunt.  Het was een moeilijke beslissing om de organisatie hiervan stop te 

zetten. Te meer omdat deze avonden voor onze oudere leden werden gezien als 

een gezellig avondje uit. Tegelijkertijd moesten we onder ogen zien dat de 

https://saenden.e-ditional.nl/
mailto:kantinecommissie@saenden.nl
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hoeveelheid tijd en werk die in de organisatie werd gestoken niet meer in balans 

was met het resultaat. Het betekende het einde aan een tijdperk, er is ruim 50 

jaar bij onze vereniging geklaverjast. Op de laatste avond hebben wij onze vaste 

ondersteuners bedankt; Marian Tijms, Ron Rijkers, Vera Karstens en Thea 

Sierhuis.  

Johan en Irma 

 

h) Media 

 

Met Voetbal Assist (onze websitebouwer) werkt de migratie die we verleden jaar 
zijn aangegaan goed. De club app werkt goed en wordt goed bekeken. 

Alle informatie die er nodig is wordt bijgehouden en wedstrijdwijzigingen worden 
automatisch ververst. 
 

De nieuwsbrief wordt zoveel mogelijk wekelijks naar de leden toegestuurd met 
de laatste nieuwtjes en feitjes. Dit gebeurt naar ca. 500 adressen per week. 

Met als toevoeging de linkjes naar het wedstrijdprogramma, kantinediensten, 
verslagen etc. en wordt u automatisch doorverwezen naar de website. 
Dit wordt nog steeds wekelijks verzorgd door Marja Knaap. 

 
De website wordt zoals altijd bijgehouden door Jan Knaap en bij de jeugd door 

Hans Glim. 
Dit zijn altijd wekelijkse klusjes en gaat er toch ook wel wat tijd inzitten. 
Ik ben de laatste tijd vooral met de website bezig geweest om alle logo’s van 

onze sponsoren aan te passen. 
Het archief is nu goed op orde en waar nodig is daar altijd wel wat te doen. 

 
Kevin Raap is onze IT-ondersteuner van “Cloudomation” die alles up to date 
houdt met onze website en ons met vragen van onze kant terzijde staat en daar 

zijn we erg blij mee. 
Momenteel zijn we bezig met alles in de Cloud te zetten en verdient ook de 

nodige aandacht om dit verder onder de knie te krijgen. 
 

Onze vaste verslaggever Ton IJsseldijk is helaas gestopt met het maken van het 
verlag van ons 1e elftal. Daarom zoeken wij nog iemand die dit zou willen doen? 
 

Met vriendelijke groet Jan en Marja Knaap 
 

i) Vertrouwenscontactpersonen 

 

Sinds per het begin van het seizoen 2022-2023 hebben de 

vertrouwenscontactpersonen (VCP’s) Linda Jonker en Onno van Gils geen 

meldingen gehad van iemand die binnen de vereniging pesten, (LHBTI) 

discriminatie, ongewenste intimidatie, onsportief gedrag of ander 

grensoverschrijdend gedrag ervaart.  
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(Jeugd)bestuurders van de club hebben in een 3-tal situaties de aandacht van de 

VCP’s gevraagd. In alle 3 de situaties hebben de VCP’s een advies gegeven hoe 

met deze situaties omgegaan zou kunnen worden. Aangezien het hier geen 

meldingen betrof, hebben de VCP’s van deze  kwesties geen melding gemaakt. 

Hoewel het seizoen 2023-2024 inmiddels goed onderweg is, willen de VCP’s dit 

seizoen enerzijds de afstand tot het bestuur/de besturen verkleinen, en 

anderzijds meer de zichtbaar- en bekendheid van de van aanwezigheid van de 

VCP’s binnen de vereniging vergroten. 

Linda Jonker en Onno van Gils 

 

j) Penningmeester 

 

Zie bijlagen die voorafgaand aan de ALV zijn te verkrijgen. 

4. Kascommissie 

 
5.  Jubilarissen 
 

  25 jaar lid 50 jaar lid 60 jaar lid  

 Patrick Boon 
 

Cock Sierhuis Dick van Nooij  

  Erik van Vliet Marc van Assema Henk Huigen  

  Roy Noom Ron Schoen Rik Commandeur  

  Martijn Elzenga    

  Gert-Jan Knaap    

  Paul Ris    
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6 Bestuurswisselingen 

 

Anouk Vet heeft de functie van voorzitter kantinecommissie overgenomen van 

Corrie van den Beld en Bianca Muilwijk. 

  

Het organigram ziet er als volgt uit: 

 

7. Pauze  

8. Visie voorzitter 

9. Contributie 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 

                

            

         
            
       

  

              
              

          
          

                 

             

              
        

             
                

          
       

               

       
         

             

      
         

            
   

     
            
         
       

                       

        
     

           

                
       

            

                
           


